

## 我奉一位復活主

A. H. A. 1887-1960

HE LIVES!

Alfred H. Ackley, 1933

5 | 5 6 6 1 | 1 . 6 3 | 5 5 6 6 | 3 . 3 5 | 3 3 3 2 | 1 . 6 7 | 1 |

1. 我奉一位復活主, 眼前見祂活著; 不論世人怎樣說, 我知  
 2. 當我周圍細察看, 到處見主憐憫; 故或有時覺煩倦, 卻不  
 3. 歡樂! 歡樂! 眾信徒, 合當高聲歌唱; 哈利路亞永頌揚, 基督

1 2 3 | 2 . 2 5 | 5 6 6 1 | 1 . 6 3 | 5 5 6 6 | 3 . 3 3 | 2 3 4 |

祂今活著; 我見祂手施恩能, 聞祂慰勉慈聲; 每時當我  
 喪志灰心; 深知主今引領我, 經過雷雨風暴; 恩主自天  
 耶穌我王! 尋求主者有盼望, 見者福樂無量; 世間何人

5 | 6 2 2 1 | 7 . 6 . | 5 . 5 | 3 . 3 5 | 3 . 3 2 | 1 1 2 1 6 | 5 . 5 |

(副歌)

求告祂, 常蒙垂聽!  
 顯現時, 終必臨到!  
 能比主, 慈祥善良!

主活! 主活! 救主今日活著,  
 主活 主活

5 | 5 4 4 6 | 6 5 5 1 | 1 1 6 7 1 | 2 . 2 5 | 3 . 3 5 | 3 . 3 |

與我談心, 同行相親, 生命窄路同過; 主活! 主活!  
 主活 主活

2 | 1 1 2 #2 | 3 . 3 3 | 3 3 4 3 | 3 . 2 6 1 | 5 3 2 1 | 1 . 1 ||

賜人得救宏恩; 問我如何確知主活, 主今活在我心!

1. I serve a ris-en Sav-ior, He's in the world to-day; I know that He is living, what-ev-er men may say; I see His hand of Mer-cy, I hear His voice of cheer, And just the time I need Him, He's always near.
2. In all the world around me. I see His loving care, And tho' my heart grows weary, I never will despair; I know that He is leading. Thro' all the stormy blast, The day of His appearing, Will come at last.
3. Rejoice, rejoice, O Christian, Lift up your voice and sing Eternal hallelujahs, To Jesus Christ the King. The Hope of all who seek Him, The Help of all who find, None other is so loving, So good and kind.

## CHOURS

He lives, He lives, Christ Je-sus lives to-day! He walks with me and talks with me a-long life's nar-row way, He lives, He lives, salvation to im-part! You ask me how I know Hi lives? He lives with-in my heart.